



## PROTOKOLL

Distribution	Möte	Protokoll nr.	
Styrelse, verksamheter, valberedning, revisorer, klubbstuga	<b>Medlemsmöte</b>	3/18	
	Sammanträdesplats	Datum och tid	
	Klubbstugan	6/8-18	
NÄRVARANDE 28st medlemmar	MEDELAT FÖRHINDER		
Ordf. Anders Augustsson, Kassör Anna-Carin Mellander, Sekr. Malin N Ögren, Marie Lundstedt, Tomas Gustafsson	Åsa Dahlqvist, Monica Backerholm		
	FRÄNVARANDE		
		Åtgärdas av	Färdigt
§24 Öppnande	Ordf. Öppnar mötet kl. 18.40		
§25 Justerare	Till justerare väljs Ingrid Andreasson Marie Lundstedt		
§26 Dagordning	Godkänns Bilaga 1		
§27 Föregående Protokoll	Läses igenom och läggs till handlingarna. De som kvarstår är att kommunen ej återkopplat om bajstunorna. MNÖ ringer igen		
§28 Ekonomi	Kassa 145kr Bankkonto 14 015.33kr Placering 75 000kr Resultat minus 12 638,26 Obetalt Telia 795kr och 112kr Försäkring 9550kr Fordran av O-ringen 69 120kr Bilaga 2		
§29 Skrivelser	Inbjudan till Kurs till Rallylydnads sekreterare och tävlingsledare Bilaga 3		

Bankgiro:  
5696-4364

Postadress:  
Box 436  
891 28 Örnsköldsvik

Besöksadress:  
Klubbstugan  
Järpesmyran  
Västansjö

Hemsida: [www.sbk-ovik.se](http://www.sbk-ovik.se)  
e-post: [info@sbk-ovik.se](mailto:info@sbk-ovik.se)



	Möte	Protokoll nr.	Sammanträdesdatum
	<b>Medlemsmöte</b>	3/18	6/8-18
§30 Verksam- Heterna	<p><b>Agility:</b> kommer ta upp en extern instruktör den 28-29 September. Anslag om denna kommer ut på hemsidan inom kort</p> <p><b>Rally:</b> Tävlingen den 8/9-18 kommer hållas och domare är klar. 2ggr kvar av sommarcupen. Ångermanlandscupen har hållits med ca 25st. Fortsättningskurs med Anna Larsson i Nordvik. Mari Lundstedt är anmäld. En inbjudan om att gå till Rally lydriks sekreterare har kommit in ligger ute på FB. Kommer ha uppvisning 1/9 på bjästadagen.</p> <p><b>Anläggning:</b> Städdag 29/9-18 kl. 10.00 Annars rullar allt på som vanligt. Lite vitt kvar att måla på stugan men de mest akuta är gjort. Att göra iordning planerna är dyrt och just nu ligger de inte i Budget. En medlem kommer med förslaget att kanske låta gymnasieskolans elever schakta ut massorna som inte ska vara kvar</p> <p><b>Bol:</b> Laddar för tävling den 18 augusti. 4 hundar anmälda med kanske en efteranmälan. Ett funktionärsmöte planeras i september. Torsdagsträningarna börjar den 9/8-18 och förhoppningsvis kommer de fortsätta augusti ut.</p> <p><b>Utbildning:</b> Inget nytt men ett möte planeras inom en väldigt snar framtid</p> <p><b>Tjänstehund:</b> Tränar för kommande övning. Har ekipage under utbildning och klarar förhoppningsvis cert provet under hösten.</p> <p><b>Mental:</b> Mh igår 5/8-18 med 8 betalande men 2 strukna men återbetalas ej. 540kr per deltagande hund går till klubben. Margareta vill ha ekonomisk resultat räkning till varje medlemsmöte. Nästa Mh är 11/8-18 och hålls av Bovierklubben. Viktigt att låsa efter sig och hänga tillbaka rätt nyckel på rätt plats.</p>		

Bankgiro:  
5696-4364Postadress:  
Box 436  
891 28 ÖrnköldsvikBesöksadress:  
Klubbstugan  
Västansjö  
JärpesmyranHemsida: [www.sbk-ovik.se](http://www.sbk-ovik.se)e-post:  
[sekreterare@sbk-ovik.se](mailto:sekreterare@sbk-ovik.se)



	Möte	Protokoll nr.	Sammanträdesdatum	
	<b>Medlemsmöte</b>	3/18	6/8-18	
			Åtgärdas av	Färdigt
§31 Styrelsen	<p>Finns bara en anmäld till Mh den 2/9</p> <p><b>Utställning:</b> Jobbar på att hitta domare till en inofficiell utställning under hösten/vintern. Tyvärr går de inte hyra hockeyhallar el travbanor längre till hund och kattutställningar. Ansökan är gjord för officiell utställning 2020</p> <p><b>Ungdom:</b> Ingen närvarande.</p>			
§32 Övriga Frågor	<p>Tomas sammanfattar O-ringen uppdraget. Vi är jättegglada att vi rodde alla pass iland. O-ringen har återkopplat och är jättenöjda med vår insatts. Uppdaterar om verksamheterna att Anders Ögren nu är ensam på anläggning och att Linda klivit av utbildning, Malin N Ögren och Åsa Dahlqvist fyller ut utbildning tills ny ansvarig hittats. Info om att någon hackat styrelsens mail. Kom ihåg att vi är en idel förening och att allt vi köper går tillbaka till oss. En liten fundering om kontant kassa behövs. Flera medlemmar tycker att vi behöver ha kvar kontanter eftersom alla inte har swich.</p> <p>Grillförbudet gör att vi väljer att inte grilla den 7/8-18 och säljer den kvällen toast ist. Varje enhet bestämmer själva vad de vill sälja deras kväll. Friskvårdsbanan är påbörjad. Tar gärna emot material om de är ngt som går använda.</p>			



	Möte	Protokoll nr.	Sammanträdesdatum	
	<b>Medlemsmöte</b>	3/18	6/8-18	
§33 Nästa Möte	1 oktober 18.30		Åtgärdas av	Färdigt
§34 Mötets Avslut	Mötet avslutas 20.30			

\_\_\_\_\_  
Ordförande: Anders Augustsson

\_\_\_\_\_  
Sekreterare: Malin N Ögren

\_\_\_\_\_  
Justeras: Ingrid Andreasson

\_\_\_\_\_  
Justeras: Mari Lundstedt